
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 30.10.2008 
 
Program: 

A) Stále úlohy 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie Predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
4)  Názory obyvateľov mesta  
5)  Rozpočty mesta, PO a RO: 

- plnenie k 30.9.2008 
- úprava rozpočtov 

Primátor,  
Ing. Čarná, 
Riaditelia PO a RO 

6)  Nájomná zmluvy – Ing. Ján Staňa a manž. Renáta, 
Kúpeľná 60, Spišské Podhradie 

Primátor 

7)  Ing. Ján Staňa a manž. Renáta, Kúpeľná 60, Spišské 
Podhradie – žiadosť o odkúpenie pozemku 

Primátor 

8)  Ján Blahovský, Palešovo nám. 23, Spišské Podhradie – 
žiadosť o odkúpenie pozemku 

Primátor 

9)  Ing. Matúš Bobek, J. Slottu 37, Trnava – žiadosť 
o odkúpenie pozemku p.č. 101/1 o výmere 11 m2 
v záujme zosúladenia reality s právnym stavom 

Primátor 

10) VZN o vyhlásení a evidencii pamätihodností mesta Mgr.art.Siváň 
11) Rôzne  
12) Kontrola plnenia uznesení Prednosta 
13) Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Jozef Komara + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Ing. Marek Mikula + 
Štefan Faltin O MVDr. Michal Kapusta + 
Vladimír Tomko O Štefan Siváň + 
Ing. Štefan Mačuga O   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Mária Kaľavská 
Peter Hanigovský 

Návrhová komisia 

Mgr.art. Štefan Siváň 
Jozef Komara Overovatelia zápisnice 
Ing. Marek Mikula 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril primátor mesta Mgr. Jozef Bača o 18.00 hod.. V čase otvorenia rokovania bolo 
prítomných 8   poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
  
Primátor navrhol rozšíriť program o bod – odkúpenie domu  od rod. Čonkových, Galova 10. 
Poslanci doplnený program rokovania schválili. 
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Bod č.: 5 
 Rozpočty mesta, PO a RO: 

- plnenie k 30.9.2008 
- úprava rozpočtov 

Diskusia 
Komara  Všetko som predniesol na finančnej komisie. Bola tam požiadavka na 

presun peňazí z CVČ na MŠK. Tak to bolo dohodnuté s p. Vaľkom 
a primátorom. Bola to dohoda o financovaní krúžkov cez CVČ. Táto 
čiastka je za mesiace jún, júl a august. 

Mgr. Bača Vysvetlil situáciu. Mali by sme navýšiť rozpočet MŠK o 55 tis. Sk 
Ing. Lisoň Predniesol stanovisko finančnej komisie. Navrhuje MZ zvýšiť príspevok 

pre MŠK o 55 tis. Sk celkom na 953 tis. Sk. Zároveň túto čiastku 
kompenzovať v položke rozpočtovej  rezervy. 

Uznesenie č.: MZ-11-8-A-1 
MZ berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu MŠK Spišské Podhradie k 30.6.2008. 
Zodpovedný:  Termín: 30.10.2008 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-1 
MZ schvaľuje zvýšenie príspevku MŠK Spišské Podhradie o 55 000,–Sk na 953 000,–Sk na 
úhradu miezd trénerom mládežníckych družstiev. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Vancová Predniesla správu o čerpaní rozpočtu k 30.6.2008. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-A-2 
MZ berie na vedomie čerpanie rozpočtu MsKS Spišské Podhradie k 30.6.2008. 
Zodpovedný:  Termín: 30.10.2008 
 
Diskusia 
 Vancová Vysvetlila navrhované  zmeny rozpočtu k 30.9.2008.  
Ing. Lisoň Predniesol stanovisko finančnej komisie. Zhodli sme sa na tom, že MsKS 

nebudeme upravovať rozpočet k 30.9. ale až k 31.12.2008. 
Ing. Čarná Predniesla čerpanie rozpočtu mesta k 30.9.2008 a zmeny. 
Ing. Lisoň Prečo je nájom kotolne Štúrova 1 znížený? 
Ing. Tirpák Kvôli telocvični. 
Ing. Lisoň Kto bral šrot z likvidácie kotolne? 
Ing. Janičko Šrot sme predali a za zinkasované peniaze sme kúpili do mesta 

elektrocentrálu atď. 
Ing. Čarná Je to v príjmoch. 
Ing. Lisoň Čo je to tých 10 000,–Sk v tarifných platoch? 
Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
Ing. Lisoň Podľa môjho názoru tam nemá byť 10 000,–Sk ale celý jej plat. 
Ing. Janičko Mgr. Kynčáková bola na zástup a po ukončení pracovného pomeru p. 

Kočišovej bola prijatá na dobu neurčitú. 
Ing. Lisoň Boli do rozpočtu dané obidva mzdy? 
Ing. Čarná Nie, len na jedna. 
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Ing. Janičko Pani Kynčáková bola na pracovnú zmluvu počas PN p. Kočišovej.  
Ing. Lisoň Na začiatku roka v rozpočte boli mzdy na obidve pracovníčky? 
Ing. Čarná Nie, len na jednu. 
Ing. Lisoň Navrhnem návrh uznesenia počas rokovania MZ. 
Ing. Čarná Vysvetlila čo bolo rozpočtované v položke tarifné platy. 
Ing. Lisoň Nepokúšajte sa pracovníci úradu zavádzať poslancov. Pokúšate sa 

vytvárať mzdy, ktoré neboli plánované. Tam vidím priestor na to, aby sa 
urobila úprava rozpočtu. 

Hanigovský Keby to bolo na finančnej komisii mohli sme urobiť zmeny. Ušetrilo sa 320 
tis. Sk. 

Mgr. Bača Vysvetlil situáciu ohľadne tarifných platov. Je tu návrh položku 10 tis. 
vylúčiť zo zmien. 

Ing. Lisoň Ktoré číslo je teraz správne, ktoré sa dá napísať na papier. Môj názor je, 
aby sme položku tarifné platy neupravovali. 

Hanigovský O koľko sa zvýši nakladanie s odpadmi? 
Ing. Čarná Na 2 mil. Sk o 270 tis. Sk. 
Ing. Lisoň Na MZ v septembri bolo uznesením schválená kúpa domu na 

Štefánikovej ul. od p. Balucha. Treba túto položku dať do rozpočtu. Musí 
to byť kryté rozpočtom, zatiaľ nie je.  

Mgr. Kicková Chcem sa spýtať ako to je s podpísaním zmluvy na Štefánikovej č. 3. 
Bolo povedané, že môžeme schváliť kúpu od p. Balucha lebo budeme 
mať peniaze za Štefánikovu č. 3. 

MVDr. Kapusta Návrh bol daný kúpiť tento dom z rezervy. 
Mgr. Kicková Predtým bolo povedané, že je záujem potvrdený a že budeme  mať 

peniaze za dom pre p. Balucha. 
Mgr. Bača P. Bobekovi sme zatiaľ dom nepredali. 
JUDr. Boroová Dal si výhradu do zmluvy, aby tam neboli žiadne bremená, žiadni 

nájomníci a s ostatnými bodmi zmluvy súhlasil. Zmluva mu bola zaslaná 
na podpis. K dnešnému dňu nám nebola vrátená. 

Ing. Lisoň Predniesol stanovisko finančnej komisie. Komisia navrhuje odpustiť 
nájomné z parkoviska pod hradom pre firmu Služby mesta s.r.o. 
V konečnom dôsledku  celú stratu  bude znášať mesto. 

Uznesenie č.: MZ-11-8-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-2-8-B-23 z 31.1.2008 (MZ schvaľuje výšku nájomného za prenájom 
parkoviska pod hradom pre Služby mesta s.r.o. na rok 2008 vo výške 200 000,–Sk) 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-2 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2008 za prenájom parkoviska od spoločnosti Služby 
mesta s.r.o. Spišské Podhradie z 200 000,–. Sk na 1,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor, Služby mesta s.r.o. Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
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Ing. Štefan Mačuga+  = ZA   -- = PROTI   0 
= ZDRŽAL SA 
 

 +  --  0  

 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Prečítal návrh finančnej komisie na uznesenie. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-A-3 
MZ berie na vedomie čerpanie rozpočtu mesta k 30.6.2008. 
Zodpovedný:  Termín: 30.10.2008 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-11 
MZ schvaľuje predložený návrh úpravy rozpočtu mesta na rok 2008 podľa jednotlivých položiek 
takto: 

- príjmy a výdaje celkom – pôvodný rozpočet 89 810 000,–Sk 
- zmena + 2 910 000,–Sk 
- po úprave 92 720 000,–Sk. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol ďalšie návrhy finančnej komisie  na uznesenie. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-3 
MZ schvaľuje  príspevok pre miestny spolok SČK Spišské Podhradie vo výške 2 000,–Sk 
z rozpočtu mesta na rok 2008. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-4 
MZ schvaľuje poskytnutie finančnej výpomoci obci Topoľníky na odstránenie škôd spôsobených 
živelnou pohromou vo výške 5 000,–Sk z rozpočtu mesta  na rok 2008. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie   
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Kicková Keď dávame aj našim občanom 5 tis. Sk na obnov si svoj dom, nezabije 

nás 5 000,–Sk poskytnúť aj obci Topľníky. Možno to bude aj 
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v materiáloch, že aj mesto Spišské  Podhradie prispelo. 
MVDr. Kapusta 5 tis. nie sú veľké peniaze ale ako gesto mesta áno. 
Ing. Lisoň Vyplácanie 5 tis. Sk ako príspevok pre obnov si svoj dom. Je to v rozpore 

so zákonom aj v prípade, že to vypláca MsKS. Prečítal návrh na 
uznesenie. 

Uznesenie č.: MZ-11-8-C-4 
MZ ukladá predsedom komisií MZ vypracovať štatúty komisií a ich rokovacie poriadky. 
Zodpovedný: Predsedovia komisií Termín: 31.03.2009 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková - 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 6 
 Nájomná zmluva – Ing. Ján Staňa a manž. Renáta, Kúpeľná 60, Spišské 

Podhradie. 
Diskusia 
 Mgr. Bača Nájomnú zmluvu sme rozoberali a z pracovného stretnutia vzišli  určité 

návrhy k zmluve. 
JUDr. Boronová Článok 4 – záverečné ustanovenia – nájom sa končí uplynutím nájomnej 

zmluvy, aby nedošlo k jednostrannému odstráneniu zmluvy počas 
výstavby. 

Ing. Lisoň Odstúpenie od zmluvy by mohlo byť jedine vtedy, ak by mesto nezaplatilo 
včas nájomné.  Navrhujem v článku 2 odst. 3 – prenajímateľ je povinný 
uzatvoriť dohodu o predlžení nájmu na základe žiadosti nájomcu. 

Hanigovský Dajme tam dobu nájmu do kolaudácie. 
Ing. Janičko Do zápisničného odovzdania stavby. 
MVDr. Kapusta Pán Staňa dal sám termín 28.2.. 
Ing. Janičko Toto je dátum ukončenia stavby, počíta sa, že o nejaké 2-3 mesiace sa 

predĺži stavba lebo sa neskôr začala. 
Ing. Lisoň Je možné schváliť zmluvu v MZ, ktorá bude mať retroaktívny účinok? Od 

15.10. užívame jeho pozemok.  
Ing. Janičko Dajme do zmluvy – október 2008. 
Ing. Lisoň Je to pozemok na zriadenie staveniska pre dodávateľa? Je v cene – 

zriadenie staveniska? Ak to je v tejto cene tak je vecou dohody kto má 
zabezpečiť tento pozemok, tak v poriadku. Ak to nie je potrebné túto 
záležitosť  vysporiadať tak  aby to bolo kryté. Aby sa nestalo, že 
zaplatíme firme aj za zriadenie staveniska aj za prenájom pozemku. Ak to 
zostane na ťarchu mesta tak nech to je v zmluve. 

Uznesenie č.: MZ-11-8-C-1 
MZ ukladá hlavnej kontrolórke  vykonať kontrolu ceny diela v Zmluve o dielo uzatvorenej medzi 
mestom Sp. Podhradie a dodávateľom Unistav Prešov a.s. na stavbe Palešovo nám. 25 
s upresnením či sú v položke VRN stavby je zahrnutý výdaj na získanie práv dodávateľa užívať 
pozemok na zriadenie staveniska. 
Zodpovedný: Hlavná kontrolórka Termín: 31.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
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Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 MVDr. Kapusta V nájomnej zmluve by mala byť aj parcela, ktorá sa prenajíma ale aj 

parcela, ktorú žiada p. Staňa odkúpiť. 
Ing. Janičko To sa nedá. 
Ing. Lisoň Súhlas s prenájmom bude podmienený aj odpredajom. 
MVDr. Kapusta Aby bolo jasné, že nájomné bude za celú parcelu, ktorú budeme využívať. 
Ing. Janičko Existuje zmluva o budúcej zmluve. Bolo potrebné  s ním dojednať, že za 

30m2 nebude chcieť nájomné. 
JUDr. Boronová Najlepšie by bolo uzatvoriť zmluvu o budúcej zmluve. Bola by tu možnosť 

vecného bremena. 
Mgr.art. Siváň Môžeme dať do zmluvy, že nájom za odpredanú časť nebude požadovať. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-6 
MZ schvaľuje Zmluvu o nájme nehnuteľnosti – pozemok parc.č. 622/1 o výmere 399 m2 -  
uzatvorenú medzi Mestom Spišské Podhradie a Ing. Jánom Staňom a manž. Renátou za  
3 000,–Sk mesačne od 10/2008 do ukončenia a prevzatia stavby meštianskeho domu na 
Palešovom nám. 25. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 7 
 Ing. Ján Staňa a manž. Renáta, Kúpeľná 60, Spišské Podhradie – žiadosť 

o odkúpenie pozemku 
Diskusia 
 Mgr. Bača Ak schválime odpredaj je potrebné zrušiť predchádzajúce uznesenie 

k tomuto odpredaju. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-2 
MZ ruší uznesenie č. MZ-8-8-B-5 z 30.6.2008 (MZ schvaľuje nezaoberať sa odpredajom 
pozemku parc.č. 1772/8 o výmere 30m2 do ukončenia rekonštrukcie domu na Palešovom nám. 
25) 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Bača Alebo to chceme odpredať alebo nie. 
MVDr. Kapusta Kontrolná a majetková  komisia sa týmto odpredajom zaoberala. Komisia 

zaujala stanovisko odpredať tento pozemok p. Staňovi za 200,–Sk/m2. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-7 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku parc.č. 1772/8 o výmere 30m2 za sumu  200,–Sk/m2 pre Ing. 
Jána Staňu a manželku Renátu bytom Spišské Podhradie, Kúpeľná 60. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
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Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 8 
 Ján Blahovský, Palešovo nám. 23,  Spišské Podhradie – žiadosť 

o odkúpenie pozemku 
Diskusia 
 Mgr. Bača Jedná sa o podobný odpredaj pozemku ako pre p. Staňu. 
MVDr. Kapusta Predniesol stanovisko komisie. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-9 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku parc.č. KN-C  1772/7 o výmere 30 m2 za sumu  200,–Sk/m2 
pre Jána Blahovského a manž. Alenu bytom Spišské Podhradie, Palešovo nám. 23. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 9 
 Ing. Matúš Bobek, J. Slottu 37, Trnava – žiadosť o odkúpenie 

pozemku parc.č. 101/1 o výmere 11 m2 v záujme zosúladenia reality 
s právnym stavom. 

Diskusia 
 Mgr. Bača Prečítal žiadosť Ing. Bobeka. Jedná sa o odpredaj 11 m2. 
MVDr. Kapusta Komisia kontrolná súhlasí s odpredajom pozemku pre Ing. Bobeka. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-10 
MZ schvaľuje odpredaj pozemkov podľa GP č. 113/2008 vyhotoveného Jozefom Chovancom: 

- diel 1 o výmere 2 m2 pridelený k parcele č. 92/2 
- diel 2 o výmere 5 m2 pridelený k parcele č. 92/3 
- diel 3 o výmere 4 m2 pridelený k parcele č. 92/3 
spolu 11 m2 za sumu 200,–Sk/m2 pre Ing. Matúša Bobeka, J. Slottu 37, Trnava. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 10 
 VZN o vyhlásení a evidencii pamätihodností mesta 
Diskusia 
 Mgr.art.Siváň Oboznámil poslancov s napadnutými časťami VZN prokurátorom. Dalo sa 

do súladu so zákonom. Niektoré body boli vylúčené. 
JUDr. Boronová Tento protest zajtra zašleme na prokuratúru, toto VZN už bolo zverejnené 
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1 takže druhýkrát netreba. 
Mgr. Kicková Paragraf  3 bod 3 – nie je potrebné  rozpísať tento bod? 
Mgr.art.Siváň Vec sa berie všeobecne. 
JUDr. Boronová Dali sme to do súladu s protestom prokurátora. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-3 
MZ ruší uznesenie č.  MZ-8-8-B-7 (MZ schvaľuje VZN o vyhlásení a evidencii pamätihodností 
mesta) 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-5 
MZ schvaľuje VZN o vyhlásení a evidencii pamätihodností mesta. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 11 
 Rôzne 
Diskusia 
 Mgr. Bača Od rodiny Čonkových sme odkúpili RD na Galovej 10. Je potrebné k tomu 

prijať uznesenie. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-B-8 
MZ schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti – domu na Galovej ulici súp. č. 113 na parcele KN-C č. 
1046 a pozemku parcela KN-C č. 1046 zastavané plochy a nádvoria o výmere170m2 za cenu 
25 000,–Sk od Márie Čonkovej rod. Rakašovej bytom Galova 185/67 nar. 23.12.1933 na základe 
osvedčenia o dedičstve po neb. Bartolomejovi Čonkovi. Náklady na návrh na vklad do KN hradí 
kupujúci. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Ing. Lisoň Čo bude s tým zbúraniskom čo sme teraz odkúpili?  
Mgr. Bača Vyčistí sa to a bude to otvorené voľné verejné priestranstvo. 
Ing. Lisoň Prečítal stanovisko finančnej komisie a prečítal návrh komisie 
Uznesenie č.: MZ-11-8-C-2 
MZ ukladá ekonomickému oddeleniu mestského úradu vykonať opatrenia na odstránenie 
nedostatkov v evidencii majetku mesta zistených majetkovou, škodovou a inventarizačnou 

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


komisiou MZ v areáli na Školskej ulici a na mestskom štadióne. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 30.11.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Janičko Na tejto veci sa začalo hneď pracovať po prečítaní zápisnice kontrolnej 

komisie. 
Ing. Lisoň Predniesol návrh vo vzťahu k spoločnosti Služby mesta s.r.o.  
Ing.  Tirpák S.r.o. robí nejaké činnosti, má vyššie náklady ako zisky. V dohľadnej dobe 

chcem zvolať dozornú radu aby sme prejednali hospodárenie za 9 
mesiacov, pozveme aj všetkých poslancov. Znovu budeme diskutovať 
a nič sa neudeje. Vo Vrbovom majú taký istý problém, tiež mali s.r.o. 
a mala stratu. Ja vítam každý návrh, aby sme sa tým zaoberali.  Keby ste 
boli dali kotolňu robiť našej s.r.o. tak by sme nemali stratu. 

Ing. Lisoň Rozprávali sme veľa o s.r.o. ale nijaké podklady odborné sme od s.r.o. 
nedostali. Môj návrh nie je jediný, ktorý možno predložiť. 

Hanigovský Ako sa ovplyvnia nové podmienky výpočtu tepla vo vašej s.r.o.? Myslím 
platby a poplatky? 

Ing. Tirpák Je tam presne určené o koľko sa môže zdvihnúť cena tepla. Môžeme mať 
vyššiu cenu ale len o určité percento. 

Hanigovský Čo urobila s.r.o. aby neboli straty? 
Ing. Tirpák Treba rozdeliť podnikateľskú sféru a služby vrátiť späť pod mesto. 
Ing. Lisoň V minulom roku bol schválený spotrebný zákon z plynu a elektrickej 

energie, uplatnili ste si to? 
Ing. Tirpák Áno. 
Ing. Lisoň Spravujete aj tento dom – St. jarok 45. Je tam zničená fasáda a rímsa. Je 

prevádzky schopný televízny rozvod? 
Ing. Tirpák Nie je tam televízny signál, sú tam dve satelitné antény, ak sa chcú 

nájomníci pripojiť musia si kúpiť anténu, na existujúci sa môžu pripojiť len 
dvaja.  Presviedčal som ich aby si kúpili kartu ale keď počuli, že treba 
zaplatiť 6 tis. Sk tak si radšej kúpili DIGI. Dospeli sme ku kompromisu, že 
môžu si dať antény ale nie na čelnú stranu. Pán Furman to vyriešil tak, že 
celý kábel  ide dookola domu dozadu do antény. Rozprával som s nimi, 
že toto musia zrušiť a opraviť čo poškodili. 

Ing. Lisoň Nájomníci platia nájomné , mesto dalo rozvody za 115 tis. Sk a nevyužíva 
sa to, na čo bol ten rozvod potrebný? 

MVDr. Kaupsta Som za to, aby ekonomické oddelenie preštudovalo tie veci len ten termín 
je dosť tvrdý keď už dostali ďalšie úlohy a musia robiť aj veci, ktoré robia 
bežne. 

Ing. Lisoň Ekonomické oddelenie by malo sledovať ekonomiku služby mesta. Majú 
prehľad len dajú čísla dokopy. Všetky informácie o ekonomike služby 
mesta sú na ekonomickom oddelení. 

Mgr. Bača Keď to dáme o mesiac neskôr, bude rozpočet a zase sa k tomu 
nedostaneme. 

MVDr. Kapusta Čakali sme 4 mesiace, od leta sme nič neurobili, aj konateľ s.r.o môže 
prísť s nejakým návrhom. Teraz sme uložili ekonomickému oddeleniu 
pred chvíľou niečo a teraz zase. Dnes je koniec októbra a zrazu chceme  
toľko vecí.  Dajme si reálne termíny. Ide koniec roka. Prednosta sa 
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vyjadril, že to nestihnú urobiť. Dávam návrh do 31.12.2008. 
Hanigovský V Spišských Vlachoch majú 3 ľudí na ekonomickom oddelení. 
Mgr. Bača Na internetovej stránke nemajú uvedené majetkové oddelenie. 
Hanigovský Dávam návrh, aby sa predložila na budúce MZ pracovná náplň 

ekonomického oddelenia. Nie je to o efektívnosti mesta, za to si 
zodpovedný ty pán prednosta. 

Ing. Lisoň Všetci vieme, že v s.r.o. nie je dobrá situácia. Za súčasného stavu nie je 
možné nechať to donekonečna  bežať. Treba dať návrh na riešenie. Ja 
som dal svoj návrh. 

Ing. Tirpák Ja som dal návrhy ale ako konateľ s.r.o. by som mal bojovať o udržanie 
s.r.o. A mal som návrhy akým spôsobom by sa dala udržať ale takýmto 
smerom ako ide teraz je to neudržateľné. 

Uznesenie č.: MZ-11-8-C-3 
MZ ukladá ekonomickému oddeleniu mestského úradu vypracovať analýzu: 
a/ súčasného stavu hospodárenia spoločnosti Služby mesta s.r.o. Spišské Podhradie 
s posúdením možností a návrhom potrebných opatrení na dosiahnutie jej vyrovnaného 
hospodárenia 
b/ vyčlenenia z predmetu činnosti spoločnosti Služby mesta s.r.o. činnosti: pohrebníctvo a ďalšie 
vykonávané činnosti pre mesto Spišské Podhradie, najmä správa mestského majetku – bytov 
a nebytových priestorov, oprava a údržba majetku mesta, cintorínske služby, údržba a čistenie 
verejného priestranstva, parkov, čistenie potokov s presunom týchto činností do súčasne 
vytvorenej príspevkovej organizácie mesta, s vyhodnotením dopadov týchto opatrení na 
hospodárenie spoločnosti a vytvorenej príspevkovej organizácie, s posúdením potreby technicko-
hospodárskych pracovníkov. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 30.11.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Ing.  Lisoň Opravuje sa fasáda telocvične, bude sa v tom pokračovať? Mala by sa 

farebne zladiť aj druhá časť objektu. 
MVDr. Kapusta Myslíte, že farbiť bude  firma, ktorá zatepľovala? Nech si to služby mesta 

urobia vo vlastnej réžii. 
Ing. Lisoň V akom stave je vymáhanie pohľadávky od Ciska? 
JUDr. Boronová Nebol podaný odpor proti platobnému rozkazu. Túto otázku som položila 

už niekoľkokrát, či to dať exekútorovi. Pán zástupca povedal, že p. Cisko 
do 25.11. zaplatí, čo pochybujem, ja by som to už dávno dala exekútorovi. 

Ing. Lisoň Pán Klima nám nezaplatil za lis. 
JUDr. Boronová Časť zaplatil a časť nie. 
Mgr. Bača Môžeme tak pokračovať ako s p. Ciskom? 
Ing. Lisoň Čo s podkrovnými bytmi  na Štúrovej č 2? 
MVDr. Kapusta Podal informáciu. 
Ing. Lisoň Pri prejednávaní stavu pohľadávok v lete  sme sa dohodli, že v roku 2008 

bude ešte podaná správa o pohľadávkach. Mne to prednosta dal ale 
pokiaľ viem tak ostatným poslancom to nikto nedal. Navrhujem, aby sa do 
programu budúceho MZ dala aj informácia o stave a vývoji pohľadávok. 
Navrhujem na najbližšie zasadnutie MZ pozvať náčelníka OO Sp. 
Podhradie a zástupcu ProPopulo – na prehodnotenie výšky nájomného. 

MVDr. Kapusta Bol geodet vymerať na cintoríne pozemok pre Krásny Spiš? 
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Mgr. Bača Áno. 
MVDr. Kapusta A p. Vysočan a p. Holičová? 
Hangiovský Pán zástupca povedal, že nie. 
MVDr. Kapusta Na pracovnom stretnutí sme rozprávali o zbúraní šatní na kúpalisku. Do 

apríla minulého roku tam mali byť nájomníci a už je október ďalšieho roku 
a nič. Ľudom čo tam bývajú sme povedali, že tam budú nájomníci 3-4 
mesiace a už sú tam 2 roky. 

Hanigovský Z bytovej komisie vyvstal problém po p. Geržičovej. Pridelil sa tam byt ale 
stoplo sa to z určitého dôvodu. Čo ďalej s tým bytom, už druhý mesiac nie 
je zaplatený nájom. Nie je odovzdaný byt. Mesto odkúpi tie gamatky alebo 
nech si ich pozostalí zoberú? Sú záujemcovia o tento byt. 

Mgr. Kicková Treba zistiť či sú tam kachlové pece.  
Mgr.art. Siváň Nájomníkov na Starom jarku 45 treba požiadať aby fasádu opravili do 

určitého termínu. Bolo by dobré dať informáciu pre občanov , že funguje 
Komisia Ľudia ľuďom, čo sa týka pohrebov, po meste sa šíria rôzne 
informácie. 

Hanigovský Čo s jesennými čisteniami potokov? Od mosta ku sútoku sú vždy náplavy. 
Mgr. Bača Oslovíme  Povodie Hornádu a Bodvy  listom. 
Mgr. Kicková Objem odpadov stále narastá, treba spraviť niečo s kompostoviskom 

a urobiť zvoz kompostu. Tráva a konáre končia v odpadových konvách. 
Bolo by rozumnejšie zvážať kompost.  

Bod č.: 12 
 Kontrola plnenia uznesení 
Diskusia 
Ing. Janičko Preniesol kontrolu plnenia uznesení. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-4 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-8-B-12. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-5 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-8-B-13. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-6 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-8-B-14. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-7 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-8-B-15 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-11-8-E-8 
MZ ruší uznesenie č. MZ-5-8-B-1 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 30.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta  Mária Kaľavská  
Ing. Ján Lisoň  Štefan Faltin  
Peter Hanigovský  Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Ing. Lisoň Bolo by potrebné pripraviť návrhy na vyriešenie  problému – rady školy – 

delegovanie zástupcov. 
Mgr. Bača Podľa mňa by to mali byť poslanci. 
Ing. Lisoň Nezabudnúť na to a dať to do súladu. 
Uznesenie č.: MZ-11-8-A-4 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 30.10.2008 
 
V Spišskom Podhradí dňa 30.10.2008 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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